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Vragen van het lid Langkamp (SP)
aan de staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
de minister voor Jeugd en Gezin over
vervoer naar medisch
kinderdagverblijven tijdens
schoolvakanties. (Ingezonden 24 juli
2009)

1
Is het waar dat het taxivervoer van
kinderen op een medisch
kinderdagverblijf met een
jeugdzorgplaatsing wel vergoed
wordt tijdens schoolvakanties en
studiedagen van school en van
kinderen met een GGZ-plaatsing niet?
Kunt u uw antwoord toelichten?1

2
Kunt u een overzicht geven van de
verschillende regelingen waar
aanspraak op gemaakt kan worden
voor het taxivervoer van kinderen op
een medisch kinderdagverblijf en
voor een vergoeding van dit vervoer?

3
Hoeveel kinderen die een medisch
kinderdagverblijf bezoeken komen
niet in aanmerking voor een
vergoeding van het taxivervoer
tijdens schoolvakanties en
studiedagen van school?

4
Deelt u de mening dat het
onwenselijk is als een kind tijdens
schoolvakanties en studiedagen van
school niet naar het Medisch
Kinderdagverblijf kan en thuis komt

te zitten, omdat het taxivervoer dan
niet vergoed wordt en ouders dit
vervoer zelf niet kunnen bekostigen?
Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo
nee, waarom niet?

5
Bent u bereid ervoor zorg te dragen
dat alle kinderen die tijdens
schooldagen naar het medisch
kinderdagverblijf gaan en in
aanmerking komen voor een
vergoeding van het taxivervoer, ook
tijdens schoolvakanties en
studiedagen van school het
taxivervoer vergoed krijgen? Zo ja, op
welke manier en per wanneer gaat u
dit regelen? Zo nee, waarom niet?

1 Melding bij SP Tweede Kamerfractie in de
vorm van een e-mail van een ouder en
kinderarts.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bussemaker (Volksgezondheid,
Welzijn en Sport) (ontvangen
17 augustus 2009)

De vragen van het Kamerlid
Langkamp over vervoer naar medisch
kinderdagverblijven tijdens
schoolvakanties kunnen tot mijn spijt
niet binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord.
De reden van het uitstel is dat de
beantwoording van de vragen
informatie vergt die niet op het
departement beschikbaar is.
De beantwoording zal om die reden
plaatshebben omstreeks begin
september 2009.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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